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Jag fâr intrycket att styrelsen väntade med avskedet till efter 2016 ârs slut. 
Resultatet på ca 7 miljoner kronor i minus är illa nog. 

Styrelsen borde, menar jag, också mer ingående ha nämnt PFAS-problemet. 
Sannolikheten för ett större skadestånd är, enligt min mening, inte 
negligerbar. Att en domstol i USA har utdömt stora skadestånd i ett liknande 
fall antyder farorna. Måhända är det rimligt att avsätta ytterligare en 
mångfald miljoner för skadestånd, som kan komma? 
värderingen av riskerna för PFAS-skadestånd "spiller över" på moderbolaget 
Ronneby Helsobrunn AB. _ 

I nuvarande läge kan jag inte tillstyrka resultat- och balansräkningarna fôr 
vare sig Ronneby Helsobrunn AB, Ronneby Miljö och Teknik AB eller Ronneby 
Miljöteknik Energi AB. 

Ej heller kan jag tillstyrka ansvarsfrihet för styrelserna i dessa bolag. 

Erkände om återremiss: 
Jag yrkar på återremiss, ty: 

'Årsredovisningen för Miljöteknik är inte vederbörligen undertecknad av rätt 
VD. Vid undertecknandet 13 mars var Hans Olausson VD. Hans Nilsson har 
undertecknat. Den årsredovisningen kommer Bolagsverket att returnera för L l V l ‘ x 

r‘ f)! . I und, rskrift a rätt VD, C ¿”u ¿f x. TÜV Cv e ¿la V277 /4 W i ~ N. i ?D ./E1/R/7]/Ll) z 
Ï‘ {y L/¡- / Styrelserna skall meddela de olika synsätt, och vilka som har dessa synsätt, 

som har medfört entledigandet av företagens VD. 
Bolagens totala kostnader för entledigandet av VD:n skall redovisas. 
Värdering av riskerna för PFAS-utsläppen skall göras mer uttalad, samt lämna 

î uppgift till kommunfullmäktige om hittills nedlagda kostnader för tvisten och l. 

, guruvlda man har försäkring för denna typ av rättstvist.


